NEW WORLD TIMES







Dr. Zhao lectures and trains the international students learning the Traditional Chinese Medicine and Acupuncture. 赵医生为国际医学生讲授中医针灸理论课程,并提供临床实习培训。

## **Jarher Acupuncture**

Serves patients using the western (S. Chang, family doctor) and oriental (G.Zhao, Chinese doctor) medicine, including diagnosis, prescription, acupuncture, cupping, hot/cold therapy, therapeutic massage,manual therapy and herbal medicine. Accepting medical insurances including Medicare.

# 家和诊所

有西医(常哲)和中医(赵琪)大夫为患者提供包括诊断、处方、针灸、拔罐、冷热疗法、推拿和中草药治疗等服务。接受Medicare在内的医疗保险。

### Sonya Zhe Chang, CRNP, MSN, RN

Sonya Chang is a licensed family nurse practitioner, with over 4-year experiences in serving patients with issues of weight loss, pain, diabetes, hypertension, etc. She is lisenced to precribe medications for patients.

#### 常哲家庭医生

常哲是有执照的家庭医生,从事了几十年的护理科 研工作,当家庭医生为减肥、疼痛、糖尿病和高血 压等慢性病患者提供了优质服务,临床经验丰富。

## George Q. Zhao, M.D. & Ph.D.

Dr. Zhao, a licensed Acupuncturist in the State of Maryland and the NCCAOM-certified practitioner, has over 20 years of clinical experience. He graduated from Beijing University of Chinese Medicine, with MD and PhD degrees in clinical acupuncture and Tuina. Dr. Zhao specializes in pain management, soft tissue injury, allergy, digestive and respiratory disorders, skin disease, endocrine imbalance, and autoimmune disease. Dr. Zhao has served patients for more than 100,000 clinical visits.

## 针灸推拿医学博士赵琪

赵医生被NCCAOM认证并拥有马里兰州针灸执照,毕业于北京中医药大学针灸推拿专业,获医学博士学位,有20多年的临床经验,已诊治过10万多人次,擅长疼痛、软组织损伤、过敏、皮肤病、消化系统呼吸系系统、内分泌和自身免疫性疾病的诊治。











